
   

 

Referat 
Storkreds KBH: bestyrelsesmøde – den 13. august 2015 

 

Vi gennemgik 

 

Kathrines orienterede om 

 

- Snak med Maj vedr. 

 HB Økonomi, hvor tilkendegivelsen var, at kredsen har et spillerum 

 HB ønskede vores holdning til en ansættelse af en kredsperson 

 Issue med 3. oktober 

 Snak med Vivianna 

 Droptask som fælles opgaveportal 

 

Nilas orienterede om Vores to praktikanter 

 

Tor orienterende om - Plakatnedtagningsudgift 

 

Herudover drøftede vi overordnet - Vores organisation - Årsmødedetaljer - Kattesundet – Next step 

 

Næste gang (Onsdag den 26. august) Vi besluttede at følgende punkter skulle på til næste gang - 

Organisation og KBH behov 

 

Næste gang (Onsdag den 26. august) 

 

Vi besluttede at følgende punkter skulle på til næste gang 

 Organisation og KBH behov 

 Vi vil udarbejde et overblik over hvad vi ser vores rolle som kreds er og hvilken rolle vi spiller i 

organisationen 

 Forhold os til at KBH er anderledes 

 Vi vil udarbejde et overblik over, hvad vi mener vi skal bruge af midler 

 Orientering om PoFu (22. august) 

 Mødestruktur (Skal Koordineringsmøder genoptages + åbne bestyrelsesmøder?) 



   

 

 Opdatering på grupper 

 

Beslutninger - Bestyrelsen har besluttet at hvis der skal gives penge til noget, skal vi se en ansøgning 

inden. Der bliver ikke givet penge til noget på bagkant - Vi skal have formuleret en indkøbspolitik 

 

Opgaver Alle opgaver er lagt på Droptask: www.droptask.com 

 


